

INFORMATION FOR AUTHORS

The journal «Tidings of Baltic State Fishing Fleet Academy: psychological and pedagogical sciences» (theory and methods of professional education)

The editorial board of the “psychological and pedagogical sciences” series of the journal “Tidings of BSFFA” welcomes the educational community to publish the results in terms of researching of studied cases and to elucidate the scientific events in the follow-on issue of journal.

The scientific articles are accepted and reviewed by the specialists on the following headings of psychological and pedagogical sciences:

- methodology of educational research;
- administration and quality management of education;
- educational technologies;
- continuous professional education;
- engineering professional education;
- military education;
- fundamental science preparation of specialists;
- postgraduate and doctoral education;
- history of pedagogics and education;
- information.

The articles, scientific reviews, non-published research data on the intimated headings from the scientists, teachers, postgraduate and doctoral students, research fellows are accepted.

The materials are requested to meet the following:

1) Articles to be in Word format, type 12 Times New Roman; vertical spacing – single; volume –from 4 to 12 pages;

2) Pictures and diagrams to be a consistent image (object) in BMP, TIFF or JPG format in a 1:1 scale, resolution 270-400 dpi, not requiring additional editing, fully corresponding to a print-out provided by the author (amending, erasing of the hard original copy without implementing of according modifications of the soft copy are not allowed). Color pictures be converted by the author in a grayscale image, the tables to be in Word format.

3) Article summary in Russian and English ; keywords or key phrases in Russian and English; Article name – in Russian and English, List of article references;

4) Review of a leading specialist;

5) Postgraduate and doctoral articles require reviews of the research advisor or research consultants;

6) Soft copy, hard (print-out) copy at A4 paper sheets.;

7) Texts meant for publishing required to be provided with the author related information: Author’s name, telephone, post address, email, scientific degree, academic rank, honored ranks, place of work and designation.

The author may represent not more than 2 articles an issue of journal, the joint authorship not more than 2 articles an issue of journal.

The editorial staff will not consider the manuscripts in case if any requirement is not met. The editorial staff reserves the right to subject the manuscripts to an independent examination. In case of a negative peer-review, the decision on publication is taken upon the editorial board. The postgraduate students are subject to the publication fee exemption.

Pattern of article execution

S.I. Ivanov
D.ed., professor
Head of the Chair
of information technologies of BSFFA
ipp_bga_rf@mail.ru

С.И. Иванов
доктор педагогических наук, профессор,
заведующий кафедрой
информационных технологий БГАРФ
ipp_bga_rf@mail.ru

**Современные тенденции информатизации экономики
и их влияние на профессиональный портрет специалиста**
**Modern lines of information of economy
and their influence on a professional portrait of the expert**

Рассматриваются современные тенденции информатизации экономической сферы деятельности и их влияние на профессиональный портрет специалистов в области экономики
Modern lines of information of an economic field of activity and their influence on a professional portrait of experts in the field of economy are considered in the article

Ключевые слова: информатизация; профессиональный портрет; экономика, социальная система; глобальная кооперация; управленческое руководство

Keywords: information; a professional portrait; economy, social system; global cooperation; an administrative management

Текст статьи.....
Article text

Литература
Reference list

- 1.
- 2.

Materials to be sent to the following address:
Editorial Board of journal "Tidings of BSFFA"
Psychological and pedagogical sciences series
236039, Kaliningrad, Ozerная st. 30, building No. 2, office 528 a
Chair of theory and methods of professional education

Bychkova Olga S.

tel. 8(4012) 92-51-55 (ext.2-55),

e-mail: ipp_bga_rf@mail.ru

Редакционный совет журнала «Известия БГАРФ»:

серия психолого-педагогические науки

236029 Калининград, ул. Озерная, 30, уч. корп. № 2, 528а,

кафедра теории и методики профессионального образования,

Бычкова Ольга Серафимовна,

тел. 8(4012) 92-51-55 (внут.2-55),
e-mail: ipp_bga_rf@ mail.ru

The payment of publishing and editorial services fees is implemented after approval of the Editorial Board through the accountant office of BSFFA or through the non-cash payment as per the following bank details:

ИНФОРМАЦИЯ ДЛЯ АВТОРОВ

НАУЧНЫЙ ЖУРНАЛ «Известия Балтийской государственной академии рыбопромышленного флота: психолого-педагогические науки» (теория и методика профессионального образования)

Редакционная коллегия серии «психолого-педагогические науки» научного журнала «Известия БГАРФ» приглашает педагогическую общественность к публикации результатов с позиции исследований изучаемых проблем и освещению научной жизни в очередном номере журнала.

Научные статьи принимаются и рецензируются специалистами по направлению *психолого-педагогические науки* следующих рубрик:

- методология педагогических исследований;
- управление и менеджмент качества в образовании;
- образовательные технологии;
- непрерывное профессиональное образование;
- инженерное профессиональное образование;
- военное образование;
- фундаментальная естественнонаучная подготовка специалистов;
- аспирантура и докторантура;
- история педагогики и образования;
- информация.

Принимаются статьи, научные обзоры, неопубликованные, малоизвестные научные данные по заявленной проблематике от ученых, преподавателей, аспирантов, докторантов, научных сотрудников.

Просим представлять материалы в следующем виде:

1) статьи в формате Word, кегль 14 Times New Roman; междустрочный – одинарный; объем – от 4 до 12 страниц;

2) рисунки и диаграммы в виде единого изображения (объекта) в форматах BMP, TIFF или JPG в масштабе 1:1, разрешением от 270 до 400 dpi, не требующие дополнительной доработки, полностью соответствующие распечатке, предоставляемой автором (подрисовка, подчистка бумажного оригинала при отсутствии соответствующих изменений в электронном виде не допускается). Рисунки, выполненные в цвете, должны быть преобразованы авторами в полутона (grayscale), таблицы – в формате Word;

3) краткое резюме статьи на русском и английском языках; ключевые слова или словосочетания на русском и английском; название статьи – на русском и английском, список пристатейной литературы;

4) рецензия ведущего специалиста;

5) статьи аспирантов, докторантов требуют рецензии научных руководителей или научных консультантов;

6) электронный вариант, печатный вариант на бумаге форматом А4;

7) к тексту, представленному для публикации, просим приложить данные об авторе:

Ф.И.О. автора, телефон, почтовый адрес, e-mail, ученая степень, звание, почетные звания, место работы и должность.

Автор может представить не более 2-х статей в номер журнала, соавторство – не более 2-х статей.

Редакция не принимает к рассмотрению рукописи, если отсутствуют предъявленные требования. Редакция оставляет за собой право отправлять рукописи статей на независимую экспертизу. При наличии отрицательной рецензии решение о публикации может быть принято редколлекцией. Плата с аспирантов за публикацию рукописей не взимается.

С.И. Иванов
доктор педагогических наук, профессор,
заведующий кафедрой
информационных технологий БГАРФ
ipp_bga_rf@mail.ru

**Современные тенденции информатизации экономики
и их влияние на профессиональный портрет специалиста**
**Modern lines of information of economy
and their influence on a professional portrait of the expert**

Рассматриваются современные тенденции информатизации экономической сферы деятельности и их влияние на профессиональный портрет специалистов в области экономики

Modern lines of information of an economic field of activity and their influence on a professional portrait of experts in the field of economy are considered in the article

Ключевые слова: информатизация; профессиональный портрет; экономика, социальная система; глобальная кооперация; управленческое руководство

Keywords: information; a professional portrait; economy, social system; global cooperation; an administrative management

Текст статьи.....

Литература

- 1.
- 2.

Материалы просим присылать по адресу:

Редакционный совет журнала «Известия БГАРФ»:
серия психолого-педагогические науки
236029 Калининград, ул. Озерная, 30, уч. корп. № 2, 528а,
кафедра теории и методики профессионального образования,
Бычкова Ольга Серафимовна,
тел. 8(4012) 92-51-55 (внут.2-55),
e-mail: ipp_bga_rf@ mail.ru

Оплата редакционно-издательских услуг производится после принятия редакцией решения о публикации статьи через кассу БГАРФ или по безналичному расчету по банковским реквизитам:

Лицевой счет бюджетного учреждения

Наименование:ИНН 3906026941/390601001

УФК по Калининградской области

(ОК02, ФГБОУ ВПО «БГАРФ», л/с 20356U88400)

Банк:

ГРКЦ ГУ Банка России по Калининградской области г. Калининград

Счет 40501810100002000002 Корсчет нет

БИК 042748001 ОКПО 00471567 ОКОНХ 92110

ОКАТО 27401000000

КБК 000000000000000000130 за публикацию статьи (общий счет)